

# 演藝之旅

## Creative Journey

外展活動 OUTREACH ACTIVITIES 2021/22

### Activities Schedule (Oct to Dec 2021)

活動時間表 (2021 年 10 月至 12 月)

Music 音樂 ■ Dance 舞蹈 ■ Drama 戲劇 ■ Cantonese Opera 戲曲 ■

Date 日期	Time 活動時間	Activity 活動名稱	Content 內容	Max. enrollment for each unit 每校/團體人數上限
<b>October 2021 年 10 月</b>				
13 (Wed 三)	6:30pm – 8pm	Academy Music Concert 樂韻飄飄	Academy Chinese Music Concert (FULL) 演藝中樂系與作曲系合作音樂會 (已額滿)	20
20 (Wed 三)	7:30pm – 9pm	Academy Music Concert 樂韻飄飄	Academy Vocal Concert 演藝聲樂音樂會	60
To be announced 容後公布	-	Drama 2.0 Workshop 演藝戲劇 2.0	Drama Workshop 戲劇工作坊	40-60
<b>November 2021 年 11 月</b>				
5 (Fri 五)	6:30pm – 8pm	Academy Music Concert 樂韻飄飄	Academy Piano Concert 演藝鋼琴音樂會	20
9 (Tue 二)	6:30pm – 8pm	Academy Music Concert 樂韻飄飄	Academy Band Concert (Few seats left) 演藝管樂團音樂會 (尚餘少量名額)	60
24 (Wed 三) / 25 (Thu 四) / 26 (Fri 五)	3pm – 5pm	Opera Scenes School Tour* 歌劇速遞*	Opera Performance Tour 巡迴演出—歌劇選段音樂會及導賞	200
To be announced 容後公布	-	Drama 2.0 Workshop 演藝戲劇 2.0	Drama Workshop 戲劇工作坊	40-60
<b>December 2021 年 12 月</b>				
3 (Fri 五)	3pm – 4:30pm	Academy Music Concert 樂韻飄飄	Academy Opera Scenes 演藝歌劇選段演出	60
3 (Fri 五) / 4 (Sat 六)	2:30pm – 5pm	Dance Performance 舞動思潮	Dance Performance 舞蹈表演	250
Arranged upon request 按學校需要安排	-	Discovering the Dramatic Space^ 戲劇進行中	Drama Workshop (1.5 hr) 戲劇工作坊 (1.5 小時)	40-60
6 (Mon 一)	7:30pm – 10pm		Drama Open Dress Rehearsal 觀賞戲劇舞台總綵排	
7 (Tue 二)	6:30pm – 8pm	Academy Music Concert 樂韻飄飄	Academy String Chamber Concert 演藝弦樂室樂音樂會	20
To be announced 容後公布	-	Drama 2.0 Workshop 演藝戲劇 2.0	Drama Workshop 戲劇工作坊	40-60

\* 《歌劇速遞》將到學校或機構場地演出，故只接受團體報名 Opera Scenes School Tour will visit schools and organisations. Therefore, it accepts group applications only.

^ 《戲劇進行中》包括兩項活動：「戲劇工作坊」及「觀賞戲劇舞台總綵排」，前者可安排於 11 月內到學校或機構場地舉行，個人觀眾可選擇只參加後者。Discovering the Dramatic Space consists of 2 activities: "Drama Workshop" and "Drama Open Dress Rehearsal". The former can be delivered at the participating schools or organisations during Nov. Individual participants may join the latter event.

香港演藝學院保留一切更改活動內容、日期及時間的權利。所有節目均免費，名額有限。The Hong Kong Academy for Performing Arts reserves the right to amend the content and schedule of the programme. Participation is free of charge while seats are limited.

#### 網上報名 Online registration :

團體 Organisation : <https://forms.gle/YWS9Nowzqy5EmKtaA>

個人 Individual : <https://forms.gle/DifuhCsEifqwu5iH9>

如欲參加其他活動，或有任何疑問，歡迎致電 2584-8703 / 2584-8950 或電郵 [srce@hkapa.edu](mailto:srce@hkapa.edu) / [vivienlee@hkapa.edu](mailto:vivienlee@hkapa.edu) 查詢。

Please contact 2584-8703 / 2584-8950 or [srce@hkapa.edu](mailto:srce@hkapa.edu) / [vivienlee@hkapa.edu](mailto:vivienlee@hkapa.edu) if you wish to join other activities or for enquiries.

## Programme Details 活動詳情

Activity 活動名稱	Venue 地點	Activity Details 活動內容
<b>Academy Music Concert</b> 樂韻飄飄	HKAPA 香港演藝學院	<p>Academy concert (Brass, Woodwind, Percussion, Vocal, Chinese Music, ect.) viewing can foster participants' understanding and appreciation in classical music.</p> <p>透過欣賞由音樂學院學生、畢業生及海外嘉賓演出的音樂會，增加大家對不同樂種，包括銅管樂、木管樂、中樂、聲樂、敲擊樂、室樂、管弦樂及樂隊的認識。</p> 
<b>Opera Scenes School Tour</b> 歌劇速遞	Enrolled School or Organisation 報名學校或機構	<p>Exposure to quality performances of opera scenes with an education talk can foster participants' appreciation for opera.</p> <p>音樂學院聲樂系學生到校演出著名歌劇選段，並透過導賞環節，增進學生對歌劇及聲樂演出的認識。</p> 
<b>Discovering the Dramatic Space</b> 戲劇進行中	Enrolled School or Organisation & HKAPA 報名學校或機構及香港演藝學院	<p>Participants will attend a 90-minute pre-show workshop as an introductory session to an upcoming Academy drama production, followed by attending its dress rehearsal. Through the workshop activities, issues and topics related to the drama production will be explored in order to enhance their interest and appreciation of performing arts.</p> <p>Academy drama production in Dec 2021: A Lie of the Mind Original Story: Sam Shepard Director: Terence Chang</p> <p>配合戲劇學院的演出劇目，導師預先到訪學校或機構，帶領一節 90 分鐘的導賞工作坊，介紹一齣戲劇作品由構思到演出的不同過程。工作坊參加者其後更可親臨演藝學院，欣賞該製作的總綵排，全面豐富其戲劇體驗及欣賞能力，並加深瞭解舞台製作的整體工作。</p> <p>2021 年 12 月劇目：A Lie of the Mind 原著：Sam Shepard 導演：鄭傳軍</p> 
<b>Drama 2.0 Workshop</b> 演藝戲劇 2.0	Enrolled School or Organisation & HKAPA 報名學校或機構及香港演藝學院	<p>The "Drama 2.0" workshop introduces the teaching and learning modes of the School of Drama, which is a good foretaste of drama classes at the Academy for secondary school students. Participants will gain a better understanding of the campus life of the Academy and the drama training processes through a series of vocal and movement exercises, acting practices, and interaction with the performers and School faculty. It can be arranged at secondary school by request.</p> <p>以戲劇片段展演形式及充滿趣味的互動，向中學生介紹戲劇學院教學風貌及校園生活概況。工作坊透過一連串的發聲和形體訓練示範，結合戲劇演出和學院簡介，讓有志報讀戲劇學院的同學可體驗真實的上課情況，並認識戲劇訓練過程。工作坊可安排到校演出，方便同學參與。</p>
<b>Dance Performance</b> 舞動思潮	HKAPA 香港演藝學院	<p>Students can enjoy the matinee performances of an Academy dance production featuring new works in ballet, Chinese, contemporary and cross-stream dance choreographed by a team of talented international and local choreographers. Briefings on each piece of repertoire will be provided during the performance to enhance appreciation and understanding.</p> <p>中學生可欣賞由舞蹈學院製作的日間專場演出。表演由多位優秀國際及本地編舞家的作品組成，展現不同風格的舞蹈。當中包括芭蕾舞、現代舞、中國舞與跨風格舞蹈。表演同時加插導賞環節，增強學生對作品的瞭解。</p> 